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Guvernul va aloca fonduri pentru plata restantelor la energia termica în Bucuresti,

Constanta si în alte localitati

Guvernul va initia un proiect de hotarâre prin care sa fie alocate, în cursul acestui an bugetar, fonduri

guvernamentale unitatilor administrativ-teritoriale, ca solutie imediata, pentru plata restantelor la energia

termica, se arata într-un comunicat al Executivului.

 

Potrivit comunicatului, de aceasta forma de sprijin vor beneficia locuitorii din Bucuresti, Constanta, precum si din

alte localitati care se confrunta cu disfunctionalitati în livrarea energiei termice.

 

"Discutiile cu privire la acordarea subventiei energiei termice vor continua si în perspectiva definitivarii de catre

Guvern a proiectului bugetului de stat pentru anul 2022", conform comunicatului.

 

Masura a fost analizata, vineri, la Palatul Victoria, la solicitarea premierului Nicolae Ciuca, în cadrul întâlnirii pe

care reprezentantii Guvernului au avut-o cu primarul general al Capitalei, Nicusor Dan, si primarul municipiului

Constanta, Vergil Chitac, pe tema situatiei alimentarii cu energie termica a celor doua municipii si impactul

pretului gigacaloriei asupra populatiei.

 

La începutul întâlnirii, se spune în comunicat, prim-ministrul a solicitat reprezentantilor Guvernului - ministrii

Finantelor, Adrian Câciu, Dezvoltarii, Lucrarilor Publice si Administratiei, Attila-Zoltan Cseke, Energiei,

Virgil-Daniel Popescu - sa gaseasca urgent solutii pentru ca cetatenii sa beneficieze de apa calda si caldura si sa fie

redus impactul pe care scumpirea gigacaloriei îl are asupra facturilor platite de populatie.

 

Sursa citata precizeaza ca primarii celor doua municipii au prezentat problemele cu care se confrunta sistemele de

productie si distributie a energiei în sistem centralizat.

 

Totodata, s-a discutat despre solutii viabile de modernizare si eficientizare a sistemelor de termoficare, prin

cresterea accesului primariilor la fonduri europene alocate prin Fondul de Modernizare.

 

Discutiile între reprezentantii Guvernului si cei ai autoritatilor publice locale vor continua în perioada urmatoare,

se mai spune în comunicat.
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